

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Styrelseprotokoll 2025-04-10

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: SeniorNet Styrmote 2025-04-10.pdf

Storlek: 160992 byte

Hashvärde SHA256:

913dad372ae6b5844c16a79cbd0b853e636c10790b53080f2cefd0691b2dee05

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

**MONA EKLÖF**

Signerat med BankID 2025-04-14 08:10 Ref: 019632eb-692f-7943-b646-ef4c2629545a

**Peter Tengelin**

Signerat med BankID 2025-04-13 10:01 Ref: 01962e2a-a791-7eaf-a1fb-680c1c24ba2a

**ULLA STAHLBERG**

Signerat med BankID 2025-04-12 11:47 Ref: 01962965-d231-7f59-b5cb-762e37fa7dce



## Protokoll från styrelsemöte 2025-04-10 på Lotsgatan 9, Göteborg

		Närvarande
<b>Styrelsen:</b>	Ulla Stahlberg, ordförande	Ja
	Anders Olofsson, vice ordf.	Ja
	Astra Egebo, kassör	Ja
	Ingemar Nilson	Ja
	Margareta Magnusson	Nej
	Per Johansson	Ja
	Peter Tengelin, sekreterare	Ja
<b>Suppleanter:</b>	Monica Fastesson	Ja
	Anders Bäcklund	Nej
<b>Adjungerade:</b>	Jan-Elve Kjellgren	Ja
	Rolf Severin	Ja
	Mona Eklöf	Ja
	Alf Thunberg	Nej
<b>Revisorer:</b>	Ulf Sällerström	Nej
	Torsten Franzon	Nej

<b>1</b>	<b>Mötets öppnande</b>
	Ordförande förklarade mötet öppnat.
<b>2</b>	<b>Val av justerare</b>
	Till justerare valdes Mona Eklöf
<b>3</b>	<b>Godkännande av dagordning.</b>
	Godkändes

<b>4</b>	<b>Föregående protokoll</b>
	<p>Sekreteraren gick igenom protokollet från föregående möte.</p> <p>Det diskuterades om vi skall visa protokoll från styrelsemöten på hemsidan? Det röstades om detta och mötet beslutade att vi inte skall ha det. Rolf Severin tar bort protokollen från hemsidan och ordnar en länk som styrelsen får tillgång till.</p>
<b>5</b>	<b>Ekonomi</b>
	<p>Kassören informerade. Inga speciella noteringar. Ansökan till Göteborgs kommun under behandling.</p>
<b>6</b>	<b>Studiefrämjandet</b>
	<p>Ordföranden har sagt upp avtalet med Studiefrämjandet, som har bekräftats med avslut 2025-07-01. Karin även bekräftat att vi är välkomna tillbaka. Sista kursen går i denna månad.</p>
<b>7</b>	<b>Kursledarmöte</b>
	<p>Imorgon är det möte och genomgång av Boka.se för kursledare. Kursledarna kommer att ha möte om vilka kurser man skall ha till hösten.</p>
<b>8</b>	<b>Sommarstängning</b>
	<p>Vi stänger inför sommaren 5/6. Öppnar igen 18/8. Dock kommer det att vara öppet på onsdagar. Det kommer att vara stängt på 17/4, 2/5 och 30/5. Information läggs på hemsidan.</p>
<b>9</b>	<b>Medlemsutvecklingen</b>
	<p>Det minskande medlemsantalet diskuterades. Beslut fattades att tillsätta en arbetsgrupp som skall ta fram förslag till åtgärder. Arbetsgruppen blev Mona, Per och Peter. Mona är sammankallande.</p> <p>Vi ställde ut och hade monter på Seniormässan 25-27 mars. Mässan var välbesökt och ett hundratal skrev upp sig på för att kunna vinna en kurs hos oss. Vi hade dragning i lotteriet och vinnare blev Ulla Weberg och Reine Nordenhag. Mona meddelar dem. De som skrivit upp sig på listorna skall bjudas in till ett seminarium och på så sätt lära känna SeniorNet. Per bjuder in Alf som föredragshållare och gör ett förslag till manus till inbjudan.</p>

	Mötet blir i vecka 20. Anders och Astra digitaliserar och distribuerar inbjudan.
<b>10</b>	<b>IT gruppen</b>
	Anders Bäcklund har varit i kontakt med vår nuvarande bredbandsleverantör men har ännu inget att rapportera från detta.
<b>11</b>	<b>SeniorNet Sweden</b>
	Vi skall senast 17 maj anmäla två ombud till SeniorNets årsmöte. Vi beslutade att Per Johansson + någon mer representerar. Per frågar Alf.  Återbetalning från SeniorNet Sweden avseende perioden 1/9-9 2024 - 31/3 2025 är på gång.
<b>12</b>	<b>Rapporter</b>
	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Det har varit möte med kafévårdarna. Ulla ställer upp som kaféansvarig.</li> <li>• Månadsträffen 23/4; Alf talar säkerhet.</li> <li>• Rapporter från biblioteken skall in, och biblioteken tillfrågas hur det blir till hösten.</li> </ul>
<b>13</b>	<b>Övriga frågor</b>
	Vi har öppet hus den 16/4. Mona inhandlar förnödenheter. Anders Olofsson informerade om begränsat deltagande några månader.
<b>14</b>	<b>Nästa möte</b>
	Nästa möte torsdag 8/5 kl.10:00. Notera tiden.
<b>15</b>	<b>Mötets avslutande</b>
	Ordförande tackade och avslutade mötet.